
S P R A W O Z D A N I E 

z działalności Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego   

Rady Miejskiej w Witkowie od początku kadencji 2018-2019 

 

Komisja w okresie sprawozdawczym odbyła 13 posiedzeń. 

 

G ł ó w n y m i    t e m a t a m i   posiedzeń    b y ł o: 

- okresowe informacje o organizowanych przez gminę przetargach; 

- okresowe sprawdzanie postępu prac inwestycyjnych; 

- ocena sytuacji finansowej szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli w trakcie roku 

budżetowego; 

- informacja o sytuacji finansowej Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji; 

- informacja o zadaniach realizowanych w ramach projektów finansowanych ze środków 

zewnętrznych; 

- ocena ściągalności podatków w trakcie 2019 roku; 

- zapoznanie się z umorzeniami podatków dokonanymi w trakcie 2019 roku; 

- zapoznanie się z planowanymi i wykonanymi pracami remontowymi w obiektach 

oświatowych; 

- zapoznanie się z dokonanymi przez gminę sprzedażami mienia komunalnego; 

- zapoznanie się z informacją o miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego; 

-  ocena realizacji budżetu gminy i miasta  w trakcie roku budżetowego; 

- finansowe podsumowanie sezonu letniego; 

- realizacja przez Sołectwa zadań w ramach funduszu sołeckiego; 

- zapoznano się z realizacją wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania; 

zapoznanie się z sytuacją mieszkaniową na terenie gminy, z informacją o wydanych decyzjach 

o warunkach zabudowy i informacją o realizacji spłaty zaciągniętych kredytów; 

- wypracowanie propozycji stawek podatkowych na 2020 r.; 

- wypracowanie opinii nt. projektu budżetu gminy i miasta na 2020 r. 

 

 Na kwietniowym posiedzeniu wspólnie z Kierownikiem Rejonu Dróg Wojewódzkich, 

Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg i Radnymi Rady Powiatu Gniezno omówiono sprawy 

związane ze stanem dróg wojewódzkich i powiatowych przebiegających przez teren gminy 

Witkowo i planowane zadania inwestycyjne w tym zakresie.  



 Ponadto na każdym posiedzeniu Komisji omawiane były bieżące sprawy z życia 

gminnej społeczności oraz wypracowywane opinie na tematy będące przedmiotem kolejnych 

sesji Rady Miejskiej. 

 Na posiedzeniach zgłaszano również wnioski. Wnioski dotyczyły między innymi: 

poprawy bezpieczeństwa na dogach i ulicach, zamontowania pojemników do selektywnej 

zbiórki odpadów, działalności finansowej OK,SiR-u w Witkowie, komisja była okresowo 

informowana o możliwości i terminie realizacji tych wniosków. 

D z i ę k u j ę!       

         Przewodniczący Komisji 

Witkowo, luty 2020 r.        

  Eugeniusz Czaplicki 

 


